
Seja občinske konference ZSMS
> Mladi smo se po daljšem času 30. januarja ponovno sestali na seji občinske

konference ZSMS Ljubljana Moste-Polje

V poročilu o delu smo kritično
ocenili in analizirali delo občin-
ske konference ZSMS. Mehili
smo, da je glavni razlog za slabo
stanje predvsetn ncustrezna ka-
drovska zasedba. Jasen odraz
tega so nadomestne volitve šestih
članov predsedstva in predsed-
nika OK ZSMS. Lahko bi rekli,
da je celotno delo slonelo na delu
posameznikov in ni moglo biti
boljše.

Na konferenci se je poslovil
dosedanji predsednik Maksimi-
Ijan Janež, ki je krmilo predal
Leonu Topleku. Izvolili smo tudi
nove člane predsedstva, ki so:
Vladimir Ban. Igor Berginc, An-
dreja Trškan, Mitja Blokar,
Damjan Sriča in Handi Behrič,
nova člana kadrovske komisije
pri predsedstvu OK ZSMS pa sta
Samo Nečimer in Rajko Jazbec.

Prepričani smo, da bomo
okrepljeni stanje izboljšali.
Predvsem moramo vzpostaviti
bistveno boljši stik z osnovnimi
organizacijami ZSMS v organi-
zacijah združenega dela kot tudi
v krajevnih skupnostih. Le na ta
način bomo lahko izboljšali in
poživili delo mladih v občini. V
tej smeri je konferenca sprejela
sklep in zadolžila novo vodstvo.
da izdela program aktivnosti s

poudarkom na delu in sodelova-
nju z OO ZSMS. Poleg tega mo-
ramo vzpostaviti boljše stike in
sodelovanje s kolektivnimi člani
Zveze socialistične mladine Slo-
venije, kajti v tem obdobju to ni
živelo.

V poročilu smo se res kritično
lotili ocene stanja, vendar smo v

Leon Toplek — novoizvoljeni
predsednik občinske konference
ZSMS Lj. Moste-Polje, rojen 11.
4. 1963, po poklicu prometno-
Iransportni komercialist, do
sedaj zaposlen v ŽG ŽTO —
tozd Kontejnerski terminal
Ljubljana.

tem času dosegli tudi nekaj pozi-
tivnih rezultatov. Predvsem velja
omeniti dobro izvedeno kulturno

prireditev v mesecu mladosti;
dalje Teden mladih Moščanov in
ustanovitev Mladinskega kultur-
nega centra. ki dosega med mla-
dimi vse večjo popularnost in
oživlja kulturno ponudbo v Mo-
stah. UspeSno delujeta tudi ob-
činski center klubov OZN in po-
hodništvo v okviru komisije za
ohranjanje revolucionarnih tra-
dicij.

Probleme, s katerimi se sre-
čuje mladinska organizacija,
bomo obravnavali na XII. kon-
gresu Zveze sodialistične mla-
dine Slovenije, ki bo od 4. do 6.
aprila v Krškem. Na seji smo
izvolili delegate, ki nas bodo na
tem kongresu zastopali, in sicer
Bogdano Rejc, Dragana Nova-
koviča. Jožeta Kerekeša in Sto-
jana Gomboca. NaXII. kongresu
Zveze socialistične mladine Ju-
goslavije, ki bo — okvirno — ju-
nija v Beogradu, pa nas bo zasto-
pal Miha Juhart. Sejo smo kon-
čali z žel jo in vol jo, da bomo sta-
nje mladinske organizacije v naši
občini izboljšali.
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